

#### Enjoy the Kubiki Cycling Road Safely! 為了安全地享受騎自行車的樂趣

#### Be mindful of local residents and pedestrians

The Kubiki Cycling Road is often used by locals as a footpath. Keep to a reasonable speed and be mindful of others, especially voung children and the elderly who might not notice you. Pedestrians always have the right-of-way, so get off your bike if necessary.

#### ■請注意久比岐自行車道某些路段會通過住宅範圍

住宅區內的自行車道,同時也被作為生活道路而使用 在該區行駛時請留意途人特別是長者和小孩,保持慢速前進。

● Turn on your light when entering tunnels 7% of the Kubiki Cycling Road runs through tunnels. Stay visible and safe by keeping your light on.

#### ● 在隧道中請打開車燈

久比岐自行車道全程約7%為隧道。在隧道中,為安全計請打開車燈行駛。

● Always wear a helmet ● 請一定要戴好安全帽

#### ●Obey traffic rules ●遵守交通規則

There are areas of the Kubiki Cycling Road which cross ordinary roads or where cyclists cannot be easily seen by drivers; always stop wherever indicated. Bicycles are subject to traffic laws. so always keep to the left and never cycle while intoxicated or using a phone.

在久比岐自行車道上存在與馬路相交的危險位置和視野盲點。 在有「停車」標示和藍線的地方請務必停車查看四周交通情況。 此外,行駛時嚴禁使用手機。請遵守交通規則和靠左行駛。

#### ●Plan for an average speed of 10 kph ●平均速度以10km/h為準

The average pace for cyclists is usually about 10 kph when factoring in stops, breaks and sightseeing. Plan your schedule accordingly. 除了騎行時間,連同中途休息、用餐和觀光時間計算在內, 在計劃行程時建議平均速度為10km/h。

#### ●Plan plenty of time for the return ride ●為午後的行程預留更多時間

Bear in mind that you might be tired in the afternoon so give vourself plenty of time.

考慮到體力下降和回程路上起風等因素,請為回程預留更多時間。

#### ●Plan around the slowest rider in your party ●量力而為

If riding with small children or inexperienced cyclists, keep their physical ability and condition in mind when planning your ride. 在帶有小童的情況下,請考慮小童的體力和當日天氣情況彈性調整行程。

#### ●Choose a reasonable destination ●制定合適的路程

Keep in mind that you will have to make a return trip and plan accordingly. This is especially important when choosing downhill or downwind destinations.

考慮到午後的海風和上下坡路,請留意往返所需的時候會有所不同。

#### ●Rest regularly ●請確保有足夠休息

- It is advisable to take a break every 30 40 minute Take more frequent breaks depending on the weather and how fit you are feeling.
- D**每騎行30至40分鐘休息一次**根據當日體力和天氣情況增加休息次數。
- 2Don't rest for longer than 5-10 minutes. Resting for too long can actually make you feel more tired. ②每次休息約5至10分鐘 如果休息時間過長可能反而會更疲勞。
- 3 Take drink breaks regularly, but also bring sweets chocolates or energy supplements to keep up your energy Drink before you start feeling thirsty. Drink sports drinks or other sources of sodium on hot days or if you sweat a lot.
- ③休息時補充水分和能量

騎行時請定時補充水份,不要等到口渴時才喝水。 休息時進食巧克力、糖果、能量棒等補充能量。

#### ●Coping with heat and cold ●炎熱·寒冷時的對策

1) Keep your neck protected

When your neck is exposed to the sun for many hours, you may start to feel sick. Wrap a towel around your neck to protect it.

#### 脖頸如果如果長時間受到太陽照射,會引致身體不適。

騎行時請使用毛巾等保護脖頸。

#### 2What to do on a cold day

Wear warm, comfortable clothing, such as a windbreaker and sweat pants. Wear gloves and thick socks to keep your hands and feet warm.

請穿着易於運動、防風防寒和吸濕排汗的衣服。 另外,使戴上手套和厚襪以為手指和腳趾保暖。





A uniquely designed rest facility inside the Arimagawa Fishing Port. 有問川漁港內的休憩設施。獨特的設計使建築物極風特色。

4/1~11/30 8:30~17:00 12/1~3/31 8:30~12:00 n about 50 cars

上越市大字有間川字平濱1014-6 TEL: 025-526-5111 Agricultural, Forestry and Fisheries Dep.,

上越市農林水產整備課

Tanihama Park 谷濱公園



This expansive hilltop park features panoramic views of the Sea of Japan and Joetsu City's largest jungle gym as well as ropeways, swings, seesaws, spring riders and morel Also enjoy the barbecue and picnic area as well as Niigata's largest dog run, all free of charge! 公園內能眺望到潦磨的大海。園內除了有市內最大的游玩設施,如纜車、鞦韆、蹺蹺板等,更設有燒烤場

Open 24 hours a day. Closed in winter from mid December to mid March 每日開放 ※冬季期間驥閉(12月中旬至3月中旬左右)

Admission 費用 Free 免費

上越市西戶野294

294. Nishitono, Joetsu

es 查詢 TEL:025-526-5111 Urban Maintenance Division, Joetsu City 上越市都市整備課

#### thts and Activities along the Kubiki Cycling Road

Itoigawa Tourist Information 久比岐自行車道周邊的景點和活動 糸魚川市的旅遊資訊

# Benten Rock 弁天岩

Walk across the vermillion Akehono Bridge to heautiful Benten Rock. This volcanic island has long been sacred to the local sailors—the island's Itsukushima Shrine is dedicated to the goddess of the sea. It is a popular site to visit for couples to enjoy the sunset over the Sea of Japan 塔在蔚藍的天空映襯下的絕佳景色十分值得一看!登上弁天岩 了能眺望日本海的壯美海岸線,還能參拜全國少有祭祀海神的關則 夕陽西下,和重要的人一起欣賞「戀愛燈塔」美麗的黃昏吧

n over 30 cars

Location Nou, Itoigawa 地址 糸魚川市能生域內 TEL:025-566-2214 Nou Tourist Information, Tourist Association, Itoigawa City 糸魚川市觀光協會能生觀光諮詢處

This forested seaside campground by Marine Dream Nou is perfect for touring! Look for fireflies in June. Over 1200 hydrangea bushes bloom each June in this 1,000 square meter garden which overlooks Benten Rock and the Sea of Japan. Popular with photographers. 在面積約1千平方米的花園內種植着35種約1200朵繡球 J以眺望到日本海,被綠色山巒包圍的露營區。營地 r.。色彩繽紛的花海配上後方的弁天岩和浩翰大海造就出 會看到螢火蟲哦!

9:00~18:30 Admission Free 免費

大王繡球花園

7252-1,Nou, Itoigawa

糸魚川市能生7252-1 Nou Tourist Information

3596-2. Nou Kodomari, Itoigawa - Tourist Association, Itolgawa City - 糸魚川市觀光協會能生觀光諮詢處 Inquiries 查詢 TEL:025-566-3456 海之夢能生

營區費:1050日圓;入場費:成人210日圓、中學生以下100日圓



A great place for fishing! Rentals available. 没有約魚竿出租,可以悠閑自在地在海邊垂約。 Check opening days on the website

(http://www.jyoetsu-mfc.com/) Admission fee ¥150 Fishing rod rental ¥200 Bait ¥250 入場費(利用本中心 1 次) 150 日園 釣魚竿租借 200日園 餌食 250日園

> 719. Mushuiwato, Joetsu 上越市蟲生岩戶719番地旁 TEL: 025-544-2475

Opened in June 26, 2018, this aquarium features stunning panoramic views of the Sea of Japan. Inside the aquarium enjoy watching bottlenosed dolphins display their physical prowess or come face-to-face with the adorably playful beluga whales. The large main tank, which reproduces the seabed off the coast of Joetsu is lit by natural light and home to a wide variety of fish both large and small. You are sure to make new discoveries no matter the season or weather. Walk through the acrylic glass tunnel for an exciting underwater experience. The aquarium also features an exhibit of over 120 Magellanic penguins in a walkthrough enclosure that recreates their natural home in Argentina, You'll love the way the waddle on land and glide through the water!

✓ Joetsu Aquarium Umigatari 上越市立水族博物館UMIGATARI

於2018年6月26日開館,在水族館最頂層能眺望浩瀚的大海,令它成為人氣打卡景點。此外還能欣賞到 精采的寬吻海豚表演和動作可愛而大受歡迎的白鯨。館內的大型水槽內再現了上越沖的海底景象,在自 然光照耀下,大大小小的魚兒暢游在水中。走在360度全透明的玻璃隧道中,感覺就像遊走在海底世界 。這裡還有再現了阿根廷的野生環境,以全球飼養量最多而自誇的麥哲倫企鵝島,約120只企鵝跟您近









tains, so the houses are built unusually narrow

and high. Many houses share walls with their

線之間狹窄的平地上建成的木質房屋,大多正面占地物

小多為三層建築 這樣的房屋戶戶相連 從前連房屋之

neighbors. Popular with photographers.

笥石地區自古以來就是漁業繁榮之地



9:00~17:00

Adult (18 years old and over) ¥1.800

ior high school and mentary school student ¥900

ual passport and group rates available 人(18歳以上) 1800 日圓

king Information 亨車位數量 約 580 輛

Men's, Women's and Accessible Toilets in aquarium and parking

有(館內和停車場備有男廁、女廁、多功能衛生間

2-15-15, Gochi, Joetsi

上越市五智 2 丁目 15-15

TEL: 025-543-2449

fant (4 years old and over) ¥5 nior (65 years old and over) ¥1,50

7另備全年通票、團體票等

中生 1100 日圓 小學生 900 日圓

因應季節而有所變重





Said to be founded over 2000 years ago, Nou Hakusan Shrine has a rich history. The sacred forest of Mt. Oyama is home to many unusual plants as well as the beautiful himeharu cicada. Each April 24 the shrine hosts its famous Spring Grand Festival, featuring beautiul dances passed down through families over the centuries to this day

大殿保留了室町時代的獨特魅力 ,被指定為日本國家重要文 化潰產 . 生息在作為鎮守的尾川及周圍森林中的姬春蟬 . 被 宣告,日本國家天然紀念物,每年的 4 月 24 日春季大祭之 身,都會奉納「舞樂」這一日本國家指定重要非物質民俗遺產

Hours 營業時間 Open all year 全年 Admission 費用 Free 免費/寶物殿普通票500日圓 Parking Information 停車位數量 20 cars 20輛







# Itoigawa UNESCO Global Geopark

Have you ever looked at a mountain and wondered how it got there? Or wondered in awe at the beauty and diversity of the land around us? The Itoigawa UNESCO Global Geopark is a region recognized by UNESCO for its outstanding geological, ecological and cultural diversity and heritage. Discover more about the land around us and how it has shaped our lives and our communities as you visit the many sites of Itoigawa Geopark! 地質公園,是個讓人有親近感並能愉快學到知識的場所.可以了解到當地土壤的地層結構

以及岩石、火山、斷層和海洋等自然地貌,也能感受到土地與人們生活方式、生存環境 息息相關 2009年8月「糸魚川地質公園」得到認定在久比岐自行車道沿途能邂逅「 弁天岩」「筒石・濱德合」等地質景觀.邊感受海風邊醉心騎行何樂而不為!









自行車站

These Cycle Stations provide free services to riders along the Kubiki Cycling Road. In addition to bicycle stands, you can borrow pumps, tools and use restrooms at any of these stations. 自行車站是為了令久比岐自行車道使用者能有一個愉快行程,提供一

站式休憩和自助修理自行車服務的設施。在這裡使用者能免費使用洗

#### Services Available 提供的服務

- Bicycle stands 自行車停放處
- Bike pumps (Dunlop/Schrader/Presta Valves) 充氣筒(英美法式氣嘴)出借
- Repair tools 修理工具出借

*N*arine Dream Nou

道之驛 海之夢能生

手間和借用充氣筒等工具。

Restrooms 洗手間

3596-2, Nou Kodomari, Itoigawa

5583, Oaza Onibushi, Itoigawa

糸魚川市能生小泊3596-2

TEL:025-566-3456

糸魚川市大字鬼伏5583

## List of Cycle Stations 自行車站一覽

1412, Mushuiwato, Joetsu Daily Yamazaki Joetsu Tanihama 上越市轟生岩戶1412 便利店Daily Yamazaki上越谷濱店 4280-1, Nadachiomachi, Nadachi ku, Joetsu Jmiterasu Nadachi 上越市名立區名立大町4280-1 道之驛 Umiterasu 名立 3970-1, Nadachiomachi, Nadachi-ku , Joetsu 7-Eleven Joetsu Nadachi 上越市名立區名立大町3970-1 便利店711上越名立店

7-Eleven Itoigawa Nou Onibushi 便利店711糸魚川能生鬼伏店

519-1. Oaza Nakashuku, Itoigaw awson Nakashuku 便利店LAWSON糸魚川市中

#### Rent-a-Cycle 租借自行車

Itoigawa Station South Exit (Alps Side) 糸魚川站阿爾卑斯口(南出口)

阿爾卑斯口綜合觀光案內所

#### TEL: 025-555-7344

Hours 營業時間 9:00~18:00 (desk closes at 17:00) (受理截止時間17:00

Ito Bicycle Shop 1-1-26, Omachi, Itoigawa 伊藤商會

awa Station North Exit (Sea of Japan Side)

#### TEL:025-552-0239 9:00~18:00(desk closes at 17:00)(受理截止時間17:00)

chi-no-eki(Roadside Rest Area) 🛮

Marine Dream Nou 3596-2, Nou Kodomari, Itoigawa

#### TEL: 025-566-3456

## Having trouble? Don't panic! 如遇突發情況請保持冷靜 In the event of an accident injury or sudden illness, ask

nearby people for help and contact emergency services using the numbers below:

騎行時如不幸發生意外,請向附近的人求助,並儘快聯絡相關部門。

#### Obey all traffic rules and ride safely! 請遵守交通規則 Emergency Contact Numbers 緊急聯絡電話

Accident 事故

Injury or 受傷,感到不適

有關久比岐自行車道的維修・管理

Transport and Lourism

國土交通省高田河川國道事務所 新潟縣上越地域振興局 新潟縣糸魚川地域振興局 025-523-3136 025-526-9512 025-553-1971 025-552-1511





Produced by: Kubiki Cycling Road Attractiveness Improvement Committee 地圖製作:久比岐自行車道 魅力提昇實行委員會 Regional Development Section, Planning Promotion Department,

Niigata Prefecture Itoigawa Regional Development Office 新潟縣糸魚川地域振興局 企劃振興部 地域振興課

TEL:025-553-1843 (Mon - Fri : 8:30-17:15) (週一至週五8:30~17:15)